
115828

IEEE @minvws.ni;INEEXETI)EXE @minvws.ni); EXEC.To:

(EE
From: 5.1.2¢ 5.1.2e |]
Sent: Thur 3/19/2020 11:18:36 AM

Subject: RE: Afspraken met MEVA

Received: Thur 3/19/2020 11:18:37 AM

Nota aanvullende maatregelen 19-3.docx

Ha allen,

Bij deze de nota tot nu toe. Ik hoor graag wat jullie er van vinden.

Groeten,

Van: ) JET @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 16:04

Aan: [EEN SEEo inv.ol; IEEE) EEE inv; IEE)
<PERPEE @ minvws.nl>

Onderwerp: Afspraken met MEVA

Hallo dames,

Heb metEESvan MEVA gesproken vandaag. Ze zijn hard bezig geweest met voorbereiden debat en vraagstukken rondom matchen van vraag

en aanbod aan curatieve kant.

Haar vraag aan ons was doen wij iets met de vraag van over hoe houden we ook personeel voor de jeugdsector een het werk? En kunnen wij
een antwoord dichten op vraag of ook bij SKJ (analoog aan BIG door CIBG) her registratie opgeschort kan worden zodat geen tijd verloren gaat
voor zorgverleners om aan de slag te gaan met administratie.

Heb aangegeven datwijwerken aan de nota over het vraagstuk. In nota komt analye van probleem: mogelijk groet uitval door ziekte en werken met

kleinere groepen om besmettingsgevaar te voorkomen, en drie lijnen voor een oplossing:
* Wet ruim interpreteren

* Opscharten herregistratie SKJ

* Qude mdw terughalen

Zijn ze blij mee, willen graag aangehaakt zijn.
Heb gezegd dat donderdag nog een gezamenlijke call hebben en dan MEVA mee laten lezen.

Naar [EY rca of maandag.

Opschorten BIG herregistratie is inmiddels geregeld. GZ psycholoog is artikel 3 beroep van wet BIG. Zij hoeven zich dus nu ook niet her-

registreren. Als we dat ook doen voor SKJ is goed te weten wie dat doet bij WEVA BEREXECEenEEdoen dat en hebben dat

afgesproken met CIBG. Kunnen wij betrekken bij uitwerken van het deel over SKJ.

Ging ze bespreken met en komt ze nog op terug
Verder uit call me vanmargen is voor arbeidsmarkt relevant:

* MEVA is bezig met matchen van vraag en aanbod. Registratie soepelheid: willen ze graag bespreken met ons enEE heett 5.1.2e

gemeld dat daarover contact is. (dit is dat deel over SKJ en dus vandaag besproken met[ERE]
* VOG's moeten versneld kunnen worden zodat mensen die aan de slag willen dat kunnen en daardoor geen vertraging oplopen. MEVA

heeft daar contact over met justitie.
* MEVA heeft ook contact gehad met vakbonden; oa over hoe omgaan met toeslagen die je verliest als je meer gaat werken.

* Site Rijksoverheid wordt op cruciale beroepen vandaag aangepast voor het Corona debat. Aanpassing betreft ook jeugdhulp/zorg [REY
gaat daar via social aandacht aan geven. Daarbij komt ook antwoord op de vraag over wel of niet twee ouders in vitaal beroep alvorens in

aanmerking te komen voor opvang.

* Onze ZZP-ers; vallen die onder inkoop van gemeenten of onder vangnet van ez? EEE neemt dat mee met VNG en FEZ. Zal

athankelijk zijn van afspraken.

Tenslotte heb ik

pi
dat en eventueel EER inzetbaar zijn voor vraagstukken vanuit MEVA als die nu overlopen. Was ze bij mee.

We spreken elkaar morgen verder.

roe:ERE
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